
Voelt burgemeester Rodenboog nattigheid? 

Opvallend veel aandacht voor het dorp Middelstum. 

In een bomvolle raadszaal besteedde burgemeester Albert Roodenboog opvallend veel aandacht aan 

het dorp Middelstum tijdens de nieuwjaarsreceptie van de gemeente Loppersum.  

 

Na het gebruikelijke “Rondje aardbevingen” en een aantal andere belangrijke zaken (o.a. Klant Contact 

Centrum) kwam de burgemeester de perikelen over de op handen zijnde herindeling. Middelstum kreeg 

daarin zonder directe aanleiding opvallend veel aandacht: 

De vorig jaar geopende Hippolytushal werd een kroonjuweel genoemd die dankzij grote inspanningen 

vrijwilligers en bestuurders en de artikel 12 status gebouwd kon worden. 

Ook de grote opknapbeurt van het Asingapark kreeg veel aandacht. 

Hij eindigde zijn stukje met de uitspraak: “Zo’n dorp wil elke gemeente wel........HOUDEN” 

Een uitspraak met een vette knipoog naar de herindeling en de vele ontevreden reacties die op deze site 

te vinden zijn. 
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